
Nyílt levél Dr. Botka László polgármesternek

Tisztelt Polgármester Úr!

Az elmúlt napokban az SZDSZ országgyűlési képviselőjét és önkormányzati képviselőit sokan 
megkeresték a Deák Ferenc utcai óvoda ügyében. Meghallgatva a szülők érveit, és figyelembe véve, 
hogy az ÁNTSZ levele nem szólít fel az óvoda azonnali bezárására, javasoljuk, hogy a nevelési év 
végéig az óvoda működjön az eddigi rendnek megfelelően. Kérjük Polgármester Urat, hogy ennek 
érdekében járjon el az Óvodák Igazgatóságánál. 

Tisztelettel,

Szeged, 2007. november 23.

a terület országgyűlési képviselőjeként

Dr. Sándor Klára

a szegedi SZDSZ ügyvivői testülete és 
önkormányzati frakciója nevében

Nagy Sándor


